

សេចក្តីប្រកាសដែលបានស្នើរកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សា និងសវនាការយុត្តិធម៌សម្រាប់ *T.R. v. Quigley*, លេខ C09-1677 – TSZ សំណុំរឿងអំពីសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមានមូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍យ៉ាងទូលំទូលាយសម្រាប់ និងមនុស្សពេញវ័យ

T.R. et al. v. Kevin Quigley and Dorothy Teeter, No. C09-1677 – TSZ (“*T.R.*”) ពាក់ព័ន្ធនឹងការចូលប្រើសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមានមូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍យ៉ាងទូលំទូលាយមនុស្សពេញវ័យ ជាមួយធានារ៉ាប់រងតាមរយៈមេឌីខេដ(Medicaid)។ ភាគីទាំងទាំងអស់បានឈានដល់កិច្ចព្រមព្រៀងក្នុង សំណុំរឿងដើម្បីការចូលទៅកាន់ការសម្របសម្រួលថែទាំល្អិតល្អន់ សេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមាន មូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍ និងវិបត្តិនៃចលនា និងការធ្វើឱ្យមានលំនឹង ទូទាំងរដ្ឋសម្រាប់មនុស្សពេញវ័យ ដែលអាចមានសិទ្ធិទទួលបានមេឌីខេដ(Medicaid) ដែលមានតម្រូវការរដ្ឋសាស្ត្រសម្រាប់ទាំងនេះ។ សេវាកម្មនានានឹងត្រូវបានអនុវត្តបន្តិចម្តងៗក្នុងរយៈពេលប្រាំឆ្នាំ។ ភាគីទាំងពីរបានបង្ហាញកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ ចំពោះគុណភាព ដែលបានអនុម័តកិច្ចព្រមព្រៀងនេះជាលើកដំបូង។ អ្នកឥឡូវមានឱកាសត្រួតពិនិត្យ កិច្ចព្រមព្រៀងនេះឡើងវិញសម្រាប់ខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ និងអនុញ្ញាតឱ្យគុណភាពដឹងពីអ្វីដែលអ្នកគិតអំពីកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ។

គុណភាពនឹងរៀបចំឈរសវនាការយុត្តិធម៌មួយ។ ក្នុងសវនាការនេះ គុណភាពនេះនឹងពិចារណាមតិយោបល់ នានាដែលទទួលបានពីមនុស្សដែលចាប់អារម្មណ៍ក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ។ បន្ទាប់មក គុណភាពនេះនឹងធ្វើសេចក្តីសម្រេចចុងក្រោយអំពីថាតើកិច្ចព្រមព្រៀងនេះព្រមព្រៀងមានយុត្តិធម៌ សមហេតុផល និងគ្រប់គ្រាន់។

បណ្តឹង *T.R.* គឺជាទង្វើចាត់ថ្នាក់។ ក្នុងទង្វើជាក្រុម បុគ្គលពីរចំនាត់កំណាងឱ្យមនុស្សជាច្រើនបន្ថែមទៀត (បានសំដៅជា “ជាក្រុម”) ជាមួយបញ្ហាច្បាប់ដូចគ្នា។ សំណុំរឿងនេះត្រូវបានរៀបចំក្នុងឆ្នាំ 2009 ដោយមនុស្សក្មេងដំបូង(បានសំដៅជា “អ្នកតំណាងក្រុម”)។ ពួកគេម្នាក់មានសិទ្ធិទទួលបាន មេឌីខេដ (Medicaid) និងបានជួបប្រទះជម្ងឺផ្លូវចិត្ត។ ក្នុងឆ្នាំ 2010 គុណភាពបានដែលបានគ្រប់គ្រងលទ្ធផលនៃ សំណុំរឿងនេះនឹងអវត្តទៅលើបុគ្គលទាំងអស់ក្នុងក្រុម។ នៅពេលគុណភាពបានធ្វើការគ្រប់គ្រងនេះ វាបាន កំណត់សមាជិកក្រុមជាបុគ្គលដែលស្ថិតក្រោមអាយុ 21 ឆ្នាំ ដែលឥឡូវនេះ បូពេលអនាគត (1) បំពេញ ឬនឹង បំពេញបាននូវលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យសិទ្ធិទទួលបានហិរញ្ញវត្ថុមេឌីខេដ(Medicaid)រដ្ឋវ៉ាស៊ីន្ទីនតោន (2) មានជម្ងឺផ្លូវចិត្ត ដូចដែលកំណត់ដោយគ្រូពេទ្យដែលទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណ (3) មានពិការភាពលើមុខងារ ដែលខានជាបន្តបន្ទាប់ជាមួយ ឬកម្រិតជាបន្តបន្ទាប់ដល់លទ្ធភាពបំពេញមុខងារក្នុងគ្រួសារ សាលារៀន ឬការរៀបចំសហគមន៍ និង (4) សម្រាប់អ្នកសេវាកម្មដែលមានមូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍ត្រូវបានដណ្តប់បាន ស្ថិតមេឌីខេដ(Medicaid) នឹងត្រូវបានណែនាំដោយគ្រូពេទ្យដែលទទួលបានអាជ្ញាប័ណ្ណម្នាក់។ ដូច្នេះ ដើមចោទក្នុងសំណុំរឿងនេះគឺជាមនុស្សទាំងអស់ដែលបំពេញនិយមន័យក្រុម រួមមានអ្នកតំណាងក្រុម។

សមាជិកក្រុមដើមចោទនេះត្រូវបានកំណាងដោយក្រុមហ៊ុនច្បាប់។ ក្រុមហ៊ុនទាំងនេះគឺ សិទ្ធិពិការភាព រដ្ឋវ៉ាស៊ីន្ទីនតោន មជ្ឈមណ្ឌលជាតិសម្រាប់ច្បាប់យុវជន កម្មវិធីច្បាប់សុខភាពជាតិ គម្រោងគាំពារ Young Minds និង Perkins Coie, LLP ។ គុណភាពបានពិនិត្យលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ និងបទពិសោធន៍។ បន្ទាប់ គុណភាពបានជ្រើសតាំងពួកគេជាមេធាវីសម្រាប់នេះ។ ចុងចោទគឺ ក្រសួងសេវាសង្គម និងសេវាសុខាភិបាលរដ្ឋវ៉ាស៊ីន្ទីនតោន និងអាជ្ញាធរថែទាំសុខភាពរដ្ឋវ៉ាស៊ីន្ទីនតោន។

គោលបំណងនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះគឺដើម្បីបង្កើនការប្រើប្រាស់សមាជិកក្រុមចំពោះសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមានមូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍ ដែលផ្តល់មូលនិធិដោយមេឌីខេដ(Medicaid)។ សេវាកម្មទាំងនេះនឹងត្រូវបានហៅថា Wraparound ជាមួយសេវាកម្មល្អិតល្អន់ (“WISe”) ។ ទោះជាយ៉ាងណា សេវាកម្មទាំងនេះនឹងមិនអាចរកបានភ្លាមៗចំពោះសមាជិកក្រុមទាំងឡើយ។ ស្ថិតក្រោម កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ វាអាចចំណាយរយៈពេលយូររហូតដល់ប្រាំឆ្នាំ ដើម្បីសមត្ថភាពសេវាកម្មក្នុងការ ផ្តល់សេវាកម្មទាំងអស់ដែលអាចមានសិទ្ធិទទួលបានទូទាំងរដ្ឋ។ នៅពេលលក្ខណៈរបស់វាត្រូវបានបំពេញ

កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះផ្តល់ជាសមាជិកក្រុមដែលអាចមានសិទ្ធិទទួលបានទាំងអស់នឹងទទួលបានសេវាកម្ម WISE យ៉ាងទៀងទាត់ ដែលចាំបាច់ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ។

កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះមានផ្នែកមូលដ្ឋានចំនួនបី។

(1) គោលដៅ

គោលដៅផ្តល់នូវរចនាសម្ព័ន្ធ និងការណែនាំសម្រាប់ផែនការផ្សះផ្សា។ ពួកគេជួយពន្យល់គ្រប់ផ្នែកទាំងអស់ នៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ ដែលរួមមានការប្តេជ្ញាចិត្ត និងលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញ។ ពួកគេណែនាំការអភិវឌ្ឍនៃប្រព័ន្ធដីកជព្យាបាលសេវាកម្មនាពេលអនាគត។

(2) ការប្តេជ្ញាចិត្ត

ការប្តេជ្ញាចិត្តគឺជាវត្ថុ ឬសកម្មភាពនានាដែលចុងចោទនឹងធ្វើដើម្បីអភិវឌ្ឍ និងដីកជព្យាបាល WISE ។ ការប្តេជ្ញាចិត្តនានាត្រូវបានរៀបរាប់ក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ ហើយនឹងត្រូវបានពិពណ៌នាបន្ថែមក្នុង ផែនការអនុវត្តមួយ។ ចុងចោទបានសន្យាថាបំពេញការប្តេជ្ញាចិត្តទាំងនេះ អំឡុងពេលដែលសំណុំរឿងនេះ ស្ថិតនៅចំពោះមុខតុលាការ។

(3) លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញ

លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញគឺជាវត្ថុ ឬលទ្ធផលនានា ដែលតុលាការនឹងប្រើប្រាស់ ដើម្បីសម្រេចចិត្ត ថាគេចុងចោទបានធ្វើគ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីអនុញ្ញាតសំណុំរឿងនេះត្រូវបានបញ្ចប់។ ចុងចោទមិនចាំបាច់ ធ្វើអ្វីៗឱ្យឥតខ្ចោះឡើយ។ ពួកគេត្រូវតែបង្ហាញដល់តុលាការ ដែលពួកគេបាន “បានឆ្លើយតបជាបន្តបន្ទាប់” ជាមួយលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញដែលត្រូវតម្រូវ។ ប្រសិនបើពួកគេអាចបង្ហាញពីរឿងនេះ សំណុំរឿងនេះនឹង បញ្ចប់។

I. គោលដៅ

គោលដៅចម្បងនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះគឺដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណ តាមដាន និងវាយតម្លៃ សមាជិកក្រុមដែលអាចទៀងទាត់ និងផ្តល់សេវាកម្ម WISE ចំពោះសមាជិកក្រុមដែលអាចមានសិទ្ធិទទួលបាន ដែលត្រូវការពួកគេ។ កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះមានគោលដៅសំខាន់ៗផ្សេងទៀត។

- WISE នឹងត្រូវបានផ្តល់ទូទាំងរដ្ឋ។ សេវាកម្មនានានឹងទៀងទាត់។ និងមានសេវាកម្មគ្រប់គ្រាន់ ដើម្បីបំពេញតម្រូវការ។ សេវាកម្មនានានឹងត្រូវបញ្ជូនក្នុងវិធីដ៏មានប្រសិទ្ធភាព ហើយប្រសិទ្ធភាពនឹង ត្រូវបានវាស់វែងដោយភស្តុតាង។ សេវាកម្មនានានឹងត្រូវតាមលក្ខណៈបុគ្គលិកចំពោះសេចក្តី ត្រូវការរបស់សមាជិកក្រុមនីមួយៗ។ សេវាកម្មនានានឹងត្រូវគ្នានឹងតំរូវការ WISE ។ ការដីកជព្យាបាល សេវាកម្មនានានឹងអនុវត្តតាមច្បាប់ និងបទបញ្ញត្តិមេឌីខេដ (Medicaid) រដ្ឋ និងសហព័ន្ធ។
- សមាជិកក្រុម ដែលត្រូវបានបដិសេធសេវាកម្មនានានឹងត្រូវបានប្រាប់ថាពួកគេមានសិទ្ធិផ្តល់ឧទ្ធរណ៍ និងអាចមានសវនាការមួយ មុនពេលការវិនិច្ឆ័យដែលឥតលំអៀងមួយ។
- ទីភ្នាក់ងារ និងអ្នកផ្តល់សេវាបម្រើកុមារនានានឹងសម្របសម្រួលការគាំទ្រ ដែលពួកគេផ្តល់ឱ្យ សមាជិកក្រុម។ ចំណុចនេះនឹងពង្រឹងប្រសិទ្ធភាពនៃសេវាកម្ម និងពង្រឹងលទ្ធផលសម្រាប់ បណ្តាគ្រួសារ និងមនុស្សពេញវ័យ។ ការសម្របសម្រួលនឹងកាត់បន្ថយការចែកដាច់ណែនាំនៃ សេវាកម្មនានាសម្រាប់សមាជិកថ្នាក់ ផ្សេងៗគ្នា និងការខ្វះខាត និងថ្លៃទាបជាង។
- នឹងមានការអប់រំ ការបណ្តុះបណ្តាល ការវិភាគ និងការតាមដានរបស់អ្នកផ្តល់សេវា មនុស្សពេញវ័យ និងក្រុមគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

- ទីភ្នាក់ងារបម្រើកុមារ មនុស្សពេញវ័យ និងក្រុមគ្រួសារ និងទីភ្នាក់ងារដទៃទៀតធ្វើការជាមួយគ្នា ដើម្បីការសម្រេចចិត្តនានាអំពីរបៀបដែលការផ្លាស់ទីនានាក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារនេះត្រូវបាន អនុវត្ត។ នេះត្រូវបានឱ្យឈ្មោះថា “រចនាសម្ព័ន្ធអភិបាល” នៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារនេះ។
- កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារនេះនឹងនាំមកនូវការផ្លាស់ប្តូរនានា ដែលនឹងកាត់បន្ថយការរក្សាជម្ងឺផ្លូវចិត្ត នៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ និងការទុកដាក់នៅក្រៅផ្ទះ។
- ការចូលប្រើប្រាស់ WISE ស្ថិតក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារនេះនឹងជួយរក្សាកុមារឱ្យមានសុវត្ថិភាព នៅផ្ទះ និងនៅសាលារៀនដែលមានវឌ្ឍនភាព ជៀសវាងការប្រព្រឹត្តបទល្មើស លើកកម្ពស់ ការអភិវឌ្ឍមនុស្សពេញវ័យ និងធ្វើឱ្យសក្តានុពលរបស់សមាជិកក្រុមជាអតិបរមា ដើម្បីលូតលាស់ ឱ្យក្លាយជាមនុស្សពេញវ័យមានសុខភាពល្អ និងឯករាជ្យ។

II. ការប្តេជ្ញាចិត្ត

កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារនេះតម្រូវថា ចុងចោទអនុវត្តជាបន្តបន្ទាប់តាមលក្ខន្តិកៈនៃការប្តេជ្ញាចិត្តដែលត្រូវបាន រៀបរាប់លម្អិត។ ការប្តេជ្ញាចិត្ត និងបន្ទាប់ពេលវេលានានាអាចអនុវត្តបានដោយចេត្រក្រម រហូតទាល់តែ សំណុំរឿងបញ្ចប់ និងត្រូវបានលុបចោល។ បន្ទាប់ពេលវេលាអាចត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ប្រសិនបើចុងចោទ ដើមចោទ និងចៅក្រមយល់ព្រម។

ការប្តេជ្ញាចិត្តជាគន្លឹះរួមមាន៖

A. ការប្រើប្រាស់ WISE និងការដឹកជញ្ជូនសេវាកម្ម

ចុងចោទយល់ព្រមផ្តល់នូវមេឌីខេដដូចតទៅដែលគ្របដណ្តប់សេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដល់សមាជិកក្រុម៖ (1) ការសម្របសម្រួលថែទាំល្អិតល្អន់ (2) សេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលមានមូលដ្ឋាននៅផ្ទះ និងសហគមន៍ទូលំទូលាយ និង (3) សេវាស្ត្រីកម្ម និងអន្តរាគមន៍វិបត្តិនៃការធ្វើចលនា។ ប្រភេទសេវាកម្មទាំងបីនេះគឺ ហៅថា WISE ។ WISE គឺជាពាក្យកាត់នៃ “Wraparound with Intensive Services” ។ ការពិពណ៌នាផ្តល់ម្ចាស់មិត្តនៃសេវាទាំងនេះគឺអាចរកបាននៅ ឧបសម្ព័ន្ធ A នៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សារពេញលេញ។

B. សេវាកម្មសារពើពន្ធរដ្ឋឆ្នាំ 2014 និងសេវាកម្មនានាចំពោះចុងចោទដែលមានឈ្មោះ

នៅខែមករា ឆ្នាំ 2014 ចុងចោទនឹងចាប់ផ្តើមធ្វើអន្តរាគមន៍លើអ្នកទទួលបានសេវាសុខភាពផ្លូវចិត្តទូលំទូលាយ ដែលមានស្រាប់ចំពោះ WISE ។ នេះនឹងត្រូវបានធ្វើនៅក្នុងទីតាំងនានាជាកន្លែងដែលមានសេវាកម្ម និង មូលនិធិគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបំពេញតម្រូវការនានា។

C. ការអភិវឌ្ឍ និងការបណ្តុះបណ្តាលកម្លាំងពលកម្ម

ចុងចោទនឹងបង្កើតក្រុមដើម្បីស្វែងរក និងបណ្តុះបណ្តាលអ្នកផ្តល់សេវាកម្ម WISE ។ ក្រុមនេះនឹងធ្វើប្រតិបត្តិការដោយឯករាជ្យពីរដ្ឋនេះ។ វានឹងត្រូវបានសហដឹកនាំដោយមនុស្សពេញវ័យ និងបណ្ឌិត្រួសារនានា ទីភ្នាក់ងាររដ្ឋ និងបណ្ឌិត្រួសារសាកលវិទ្យាល័យជាដៃគូ។ ក្រុមនេះនឹងអភិវឌ្ឍកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលស្វ័យប្រែប្រួល នានា។ ការបណ្តុះបណ្តាលនេះនឹងរួមមានការអប់រំ ការហ្វឹកហ្វឺន ការតាមដាន និងជំនួយបច្ចេកទេសដល់ បណ្ឌិត្រួសារនានាក្នុងការផ្តល់នូវ WISE ។ ការបណ្តុះបណ្តាលនឹងត្រូវបានផ្តល់ទាំងក្នុងតំបន់ និងទូទាំងរដ្ឋ។ ការបណ្តុះបណ្តាលនឹងជួយអ្នកផ្តល់សេវា WISE បំពេញតម្រូវការផ្ទះកុលភាព។

D. ដំណើរការត្រឹមត្រូវសម្រាប់សមាជិកក្រុម

សមាជិកក្រុមនានាមានសិទ្ធិក្នុងការដឹងទាំងស្រុងសម្រេចចិត្តអំពីសេវាកម្មរបស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើពួកគេដឹងទាំងស្រុង ពួកគេទទួលបានសេវាកម្មរយៈពេល។ នៅពេលសេវាការ បុគ្គលិកមិនលំអៀងម្នាក់នឹងធ្វើការសម្រេចចិត្ត។ នេះគឺហៅថាដំណើរការត្រឹមត្រូវ។ ចុងចោទនានានឹងតម្រូវថា ផែនការសុខភាពអ្នកជម្ងឺដែលសម្រាកនៅ មន្ទីរពេទ្យបង់ប្រាក់ជាមុន (PIHPs) (ក៏ត្រូវបានស្គាល់ផងដែរជាបណ្តាញគាំទ្រក្នុងតំបន់) ប្រាប់សមាជិក ក្រុមនានាអំពីសិទ្ធិចំពោះដំណើរការត្រឹមត្រូវ។

PIHP នេះនឹងធ្វើដូចនេះដោយផ្តល់នូវសេចក្តីជូនដំណឹង នៃសកម្មភាព។
សេចក្តីជូនដំណឹងនេះនឹងណែនាំសមាជិកក្រុមនៃសិទ្ធិដំណើរការត្រឹមត្រូវរបស់ពួកគេ នៅពេលណាមួយដែល PIHP បដិសេធ
លុបចោល ឬកាត់បន្ថយសេវាកម្ម ឬសមាជិកក្រុមមិនយល់ព្រម ជាមួយការណែនាំព្យាបាលជាក់លាក់នានា។
ចុងចោទនឹងពិពណ៌នាសេចក្តីជូនដំណឹង និងការការពារ ដំណើរការត្រឹមត្រូវទាំងនេះក្នុងបទបញ្ញត្តិរដ្ឋ។

E. ការអភិបាល និងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការ

កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សាទាំងនេះនឹងបង្កើនតួនាទីគ្រួសារ និងមនុស្សពេញវ័យក្នុងការសម្រេចចិត្តអំពីវិធីដែលសេវា WISE
ត្រូវបានដឹកជញ្ជូន។ ចុងចោទនឹងអញ្ជើញគ្រួសារ មនុស្សពេញវ័យ និង អ្នកតំណាងសហគមន៍
ក្នុងមូលដ្ឋានឱ្យចូលរួមក្នុងក្រុមអភិបាលក្នុងតំបន់។ ក្រុមទាំងនេះត្រូវបានហៅថាគុម្ពលដៃគូប្រព័ន្ធ និងមនុស្សពេញវ័យក្នុងគ្រួសារ
(FYSPRT) ។ ពួកគេនឹងផ្តល់ព័ត៌មានបញ្ចូលតាមផ្លូវ ដែលសេវាកម្មនានា គួរតែត្រូវបានគ្រប់គ្រង និងដឹកជញ្ជូន។

ចុងចោទនឹងមានកិច្ចព្រមព្រៀងផងដែរជាមួយបណ្តាលទីភ្នាក់ងារនានា ដែលបម្រើមនុស្សពេញវ័យទាំង រដ្ឋ។
នេះនឹងរួមមានទីភ្នាក់ងារ DSHS និង HCA ។ កិច្ចព្រមព្រៀងនានានឹងតម្រូវឱ្យមានកិច្ចសហការ និង
ការសម្របសម្រួលការថែទាំសម្រាប់សមាជិកក្រុម។ នៅពេលមនុស្សពេញវ័យទទួលបាន WISE ពួកគេនឹង មានក្រុមកុមារ
និងគ្រួសារ ដែលពិភាក្សាពីសេចក្តីត្រូវការការព្យាបាល។ ប្រសិនបើមនុស្សពេញវ័យត្រូវបាន បម្រើដោយទីភ្នាក់ងារច្រើន
អ្នកតំណាងក្នុងមូលដ្ឋាន និងក្នុងតំបន់ព័ត៌មានទាំងនោះនឹងត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យ ចូលរួមក្នុងក្រុមកុមារ និងគ្រួសារ។
ធនធានផ្តល់មូលនិធិនឹងត្រូវបានសម្របសម្រួលបានប្រសើរជាងនេះ។

ចុងចោទនឹងប្រមូលទិន្នន័យអំពីសេវាកម្មនានា ដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យ។ ចុងចោទនានា និង FYSPRTs នឹងប្រើប្រាស់ទិន្នន័យនេះ
ដើម្បីជួយធ្វើការសម្រេចចិត្តអំពីវិធីគ្រប់គ្រងសេវាកម្មនានា។

F. ការគ្រប់គ្រងគុណភាព

ចុងចោទនឹងអភិវឌ្ឍផែនការធានាគុណភាពមួយ (QAP) ។ ពួកគេនឹងទទួលបានព័ត៌មានបញ្ចូលពីមេធាវី របស់ដើមចោទ
និងម្ចាស់ភាគហ៊ុន។ QAP នេះនឹងពិពណ៌នាពីរបៀបដែលឧបករណ៍ធានាគុណភាព និង
សកម្មភាពនានានឹងត្រូវបានអភិវឌ្ឍស្ថិតក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ។ QAP នេះអាចដាន់គ្នាជាមួយនឹងប្រព័ន្ធ
ធានាគុណភាពដែលមានស្រាប់ដទៃទៀត កម្មវិធី និងសកម្មភាពនានា។ QAP នេះនឹងស្តាប់ស្តង់ការអនុវត្ត និងវឌ្ឍនភាព
ចំពោះការបំពេញឱ្យបាននូវការប្តេជ្ញានានាក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ។

ចុងចោទនឹងស្តាប់ស្តង់ចំនួនកុមារដែលបានកំណត់អត្តសញ្ញាណ តាមដាន វាយតម្លៃ និងសំដៅទៅរក WISE ។
ចុងចោទនឹងផ្តល់ព័ត៌មាននេះដល់សាធារណៈជនលើកម្មវិធីអនុវត្តនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ។ QAP នេះនឹងត្រូវបានបំពេញ
និងទទួលយកក្នុងរយៈពេលមួយឆ្នាំនៃកាលបរិច្ឆេទ ដែលកិច្ចព្រមព្រៀង ផ្សះផ្សានេះត្រូវបានអនុម័ត។

G. ផែនការ និងដំណើរការអនុវត្ត

ចុងចោទនឹងបំពេញផែនការអនុវត្តនៅក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយខែនៃការអនុម័តជាស្ថាពររបស់តុលាការនៃ កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ។
ចុងចោទនឹងប្រើប្រាស់រចនាសម្ព័ន្ធអភិបាលដែលត្រូវពិពណ៌នាខាងលើ ដើម្បីអភិវឌ្ឍផែនការអនុវត្តនេះ។
នេះរួមមានការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានរបស់ FYSPRTs ។ មេធាវីសម្រាប់ ដើមចោទនឹងផ្តល់នូវព័ត៌មានបញ្ចូលផងដែរ។
ចុងចោទនឹងដាក់ជូននូវផែនការអនុវត្តដែលបានបំពេញទៅដល់ សម្រាប់ការអនុម័ត។ ចៅក្រមនឹងអនុម័តលើផែនការនេះ
ប្រសិនបើចៅក្រមនេះគិតថា ផែនការនេះគឺ សមហេតុផលប៉ុណ្ណោះ។

ដោយចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី 15 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2014 ចុងចោទនឹងផ្តល់នូវរបាយការណ៍ប្រចាំឆ្នាំទៅដល់អង្គចៅក្រម ដើមចោទ
និងសាធារណៈជន។ របាយការណ៍នឹងរៀបរាប់ពីវឌ្ឍនភាពរបស់ចុងចោទក្នុងការបំពេញនូវ

កាតព្វកិច្ចនានារបស់ពួកគេស្ថិតក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ។ របាយការណ៍នេះនឹងរួមមានសមិទ្ធផល និងកិច្ចការនៅសល់។ វានឹងកំណត់បញ្ហាជាសក្តានុពល និងដាក់ស្នែងនានា។ បារាំងរាប់បញ្ចូលផងដែរនូវ ការរៀបរាប់ពីអ្វីដែលកំពុងត្រូវបានធ្វើឡើង ដើម្បីដោះស្រាយបញ្ហាដែលបានកំណត់នានា។

III. លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យ និងនីតិវិធីចាកចេញ

ភាគីនានាសង្ឃឹមទុកមុនថា ចុងចោទនឹងបំពេញការអនុវត្តនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះនៅ ឬ ប្រហែលនៅ ថ្ងៃទី30 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2018 ។ កាតព្វកិច្ចទាំងអស់ដែលស្ថិតក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងនេះនឹងបញ្ចប់ ប្រសិនបើចុងចោទ បង្ហាញថាពួកគេប្រព្រឹត្តត្រឹមត្រូវតាមលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញនេះ។ លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញនេះគឺជា ការវាស់វែងនានាតែមួយគត់ ដែលអាចបង្ហាញថា រដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនបានបំពេញកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្លួន ហើយ ដោយហេតុនេះ អនុញ្ញាតឱ្យអង្គចៅក្រមបញ្ចប់សំណុំរឿងនេះ។ មានលក្ខណៈវិនិច្ឆ័យចាកចេញដែលបាន លម្អិត សម្រាប់គំបន់ប្រធានបទដូចខាងក្រោម៖

- ការប្រើប្រាស់ WISE និងការដឹកជញ្ជូនសេវាកម្ម
- ការការពារដំណើរការត្រឹមត្រូវ
- កិច្ចសហការ និងការអភិបាលប្រព័ន្ធ
- ផែនការអនុវត្ត និង
- ការគ្រប់គ្រងគុណភាព ។

IV. ការចូលប្រើប្រាស់ព័ត៌មានរបស់អ្នកផ្តល់ឱវាទដល់ដើមចោទ

មេធាវីរបស់ដើមចោទនឹងតាមដានការអនុវត្តនៃកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ។ ពួកគេនឹងមានការចូលប្រើប្រាស់ព័ត៌មាន អំពីវឌ្ឍនភាពរបស់ចុងចោទ។ ដើមចោទអាចត្រូវការព័ត៌មានបន្ថែម ដែលមិនអាចរកបានចំពោះពួកគេ ស្ថិតក្រោមកិច្ចព្រមព្រៀងនេះ។ ប្រសិនបើរឿងនេះកើតឡើង ពួកគេអាចស្នើសុំព័ត៌មាន៖ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវតែ ផ្តល់ហេតុផលសម្រាប់ការតម្រូវឱ្យមានព័ត៌មាននេះ។ ប្រសិនបើមេធាវីរបស់ដើមចោទស្វែងរកព័ត៌មានសម្ងាត់ ដែលមាននៅក្នុងកំណត់ត្រារបស់សមាជិកក្រុមនៃបុគ្គលម្នាក់ ពួកគេត្រូវតែទទួលបានការបញ្ជាក់ព័ត៌មានពី សមាជិកក្រុមនោះ ឬ អ្នកកំណត់ម្នាក់ដែលទទួលបានការអនុញ្ញាត។ ប្រសិនបើពួកគេមិនអាចទទួលបាន ការបញ្ជាក់ព័ត៌មាន មេធាវីរបស់ដើមចោទអាចស្វែងរកសេចក្តីបង្គាប់មួយពីចៅក្រមសម្រាប់ការបញ្ជាក់ ព័ត៌មាននេះ

V. ថ្លៃឈ្នួលមេធាវី និងថ្លៃចំណាយផ្សេងៗ

អាចប្រែប្រួលតាមការអនុវត្តរបស់គុណាការ ចុងចោទបានយល់ព្រមបង់ថ្លៃមេធាវីរបស់ដើមចោទចំនួន បីលានមួយសែនដុល្លារ (\$3,100,000.00) ជាថ្លៃឈ្នួលមេធាវី និងថ្លៃផ្សេងៗ។ ព័ត៌មានដែលបានលម្អិតអំពី ការងារ ដែលមេធាវីរបស់ដើមចោទបានធ្វើ និងថ្លៃចំណាយផ្សេងៗដែលបានបង់អាចត្រូវបានរកឃើញក្នុង អនុស្សរណៈនៅក្នុងការគាំទ្រនៃថ្លៃឈ្នួល និងថ្លៃចំណាយផ្សេងៗនៅ ៖

<http://www.disabilityrightswa.org/kids-community-based-mental-health>

ដើម្បីទទួលបានច្បាប់ចម្លងនៃអនុស្សរណៈនៅក្នុងការគាំទ្រនៃថ្លៃឈ្នួល និងថ្លៃចំណាយផ្សេងៗ និងសម្ភារៈគាំទ្រ ឬ ដើម្បីសួរសំណួរមួយអំពីថ្លៃឈ្នួល និងថ្លៃចំណាយផ្សេងៗ សូមហៅទៅកាន់ទូរស័ព្ទគំរូ ឬ សរសេរ ទៅកាន់ សិទ្ធិការភាពវ៉ាស៊ីនតោន (Disability Rights Washington) ៖

1-800-562-2702
Disability Rights Washington
315 5th Ave S. Suite 850
Seattle, WA 98104

TRLawsuit@dr-wa.org

CA

VI. ព័ត៌មានបន្ថែម និងសវនាការយុត្តិធម៌

នេះគឺគ្រាន់តែជាសេចក្តីសង្ខេបនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ស្វែងយល់បន្ថែមអំពី កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ ឬ ចង់ចែករំលែកយោបល់របស់អ្នកជាមួយចៅក្រម អ្នកមានបីប្តូរជម្រើស។

អានកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះទាំងស្រុង។ ប្រសិនបើអ្នក ឬ នរណាម្នាក់ ដែលអ្នកស្គាល់អាចជាសមាជិកក្រុម ចូរស្វែងយល់បន្ថែមអំពីសិទ្ធិរបស់អ្នកនោះ៖

<http://www.disabilityrightswa.org/kids-community-based-mental-health>

ទីនោះ អ្នកនឹងរកឃើញព័ត៌មានបន្ថែម។ ទំព័រនេះរួមមានច្បាប់ចម្លងនៃកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះដែលបាន ដាក់ស្នើពេញលេញ។ វាក៏រួមមានឯកសារនានា ដែលរៀបរាប់ពីសេវាកម្ម WISE និងរបៀបចូលប្រើប្រាស់ សេវាកម្មទាំងនោះ។

ចូលរួមសន្និសីទវីដេអូ និងវគ្គព័ត៌មាននានា។ អ្នកអាចមើលសន្និសីទវីដេអូអំពីកិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ ក្នុងទីតាំងផ្សេងៗគ្នាទូទាំងរដ្ឋ ក្នុងរយៈពេលពីរខែឡើយ។ នឹងមានផងដែរនូវការធ្វើបទបង្ហាញដោយផ្ទាល់ ចំនួនពីរ ដែលអ្នកអាចចូលរួម។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមលើកាលបរិច្ឆេទ និងទីតាំងនានា ចូរទស្សនា៖

<http://www.disabilityrightswa.org/kids-community-based-mental-health>

សួរសំណួរ។ កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះគឺមានរយៈពេល ហើយពេញលេញទៅដោយព័ត៌មានលម្អិត។ សិទ្ធិការភាពវ៉ាស៊ីនតោន

(Disability Rights Washington – DRW) គឺអាចរកបានក្នុងការឆ្លើយ សំណួររបស់អ្នក។ DRW

មិនគិតលុយអ្នកអ្វីទាំងអស់។ អ្នកអាចទូរស័ព្ទទៅរកគេដោយឥតគិតថ្លៃតាមរយៈ លេខ 1-800-562-2702 ។

ដាក់ជូននូវមតិយោបល់របស់ទៅកាន់ DRW ឬ តុលាការ ។ នរណាម្នាក់ចង់ផ្តល់មតិយោបល់លើ កិច្ចព្រមព្រៀងផ្សះផ្សានេះ ទាំងគាំទ្រ ឬ ជំទាស់វា អាចធ្វើដូច្នោះបានដោយការដាក់ជូននូវមតិយោបល់ជា លាយលក្ខណ៍អក្សរតាមរយៈសំបុត្រ សារអេឡិចត្រូនិច ឬ មធ្យោបាយដទៃទៀត។

ដាក់ជូនមតិយោបល់ទៅកាន់សិទ្ធិការភាពវ៉ាស៊ីនតោននោះ៖

Disability Rights Washington
315 5th Ave. S., Suite 850
Seattle, WA 98104
TRLawsuit@dr-wa.org

មតិយោបល់ទាំងឡាយ ដែលទទួលបានដោយ DRW ឬ អ្នកផ្តល់ឱវាទក្រុមដែលបានរៀបរាប់ទាំងឡាយ ក្នុងសំណុំរឿងនេះ នឹងត្រូវបានផ្តល់ទៅកាន់តុលាការ ។

សេចក្តីថ្លែងការណ៍នានាអាចត្រូវបានផ្តល់ដោយផ្ទាល់ផងដែរទៅកាន់ចៅក្រមកិត្តិយស Thomas Zilly ។

មតិយោបល់ជាលាយលក្ខណ៍អក្សរត្រូវតែបានទទួលដោយចៅក្រមរូបនេះមិនឱ្យលើសពី ថ្ងៃទី 5 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2013 ។

ដាក់ជូនមតិយោបល់ទៅកាន់តុលាការនោះ៖ No. C09-1677-TSZ.

ការិយាល័យក្រុមបញ្ជីនៃតុលាការ

United States District Court for the Western District of Washington, Seattle
700 Stewart St., Ste. 15229,
Seattle, WA 98101

ចូលរួមសវនាការយុត្តិធម៌។ មតិយោបល់ផ្ទាល់មាត់នានាអាចត្រូវបានធ្វើឡើងនៅសវនាការយុត្តិធម៌

ដែលនឹងត្រូវរៀបចំឡើងនៅទីក្រុងស៊ីតថល (Seattle) នៅថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ទី 19 ខែធ្នូ ឆ្នាំ 2013 វេលាម៉ោង 10:00 ព្រឹក ។

អាសយដ្ឋានដែលលេចឡើងសម្រាប់សវនាការនេះគឺ៖

Courtroom of the Honorable Thomas S. Zilly
United States District Court for the Western District of Washington, Seattle
700 Stewart St., Ste. 15229,
Seattle, WA 98101